
PROTOKÓŁ Nr XLII/18 

z sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 28 czerwca 2018 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Skarbnik Wiolettę 

Gil, Kierowników jednostek organizacyjnych, Państwa Radnych, Państwa Sołtysów, oraz 

pozostałych uczestników dzisiejszej sesji.  

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XLII sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 13 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady).  

 

Ad. 2 

Szanowni Państwo wpłynął ustny wniosek Wójta Gminy o zmianę brzmienia pkt. 10  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu wspierania rodziny i systemie pieczy 

zastępczej w Gminie Jedwabno na lata 2018-2021. na nowe brzmienie 

„Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Jedwabno 

na lata 2018-2020” 

Punktu 11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych w 

miejscowości Nowe Borowe na nowe brzmienie 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych w miejscowości 

Nowe Borowe i ustalenia jej przebiegu 

Punktu 12 . Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych w 

miejscowości Lipniki. na nowe brzmienie 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych w miejscowości 

Lipniki i ustalenia jej przebiegu 

 

Również wpłynął ustny wniosek Wójta Gminy dołączenie do porządku obrad punktu w 

brzmieniu,  

„Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Szczytnie w 

sprawie podziału Powiatu Szczycieńskiego na okręgi wyborcze, określenia ich numerów, 

granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu w wyborach do rady powiatu.” 

oraz punktu w brzmieniu 
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„Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Gminie Wielbark na 

organizację Dożynek Powiatowych 2018„ 

 

Szanowni Państwo głosujemy nad wnioskiem. Za wnioskiem głosowało 13 radnych, przeciw 

głosowało 0 , wstrzymało się od głosu - 0 

 

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie zmianę brzmienia punktu 10 

Za zmianą głosowało 13,  przeciw było 0, wstrzymało się od głosu 0, punkt został zmieniony. 

 

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie zmianę brzmienia punktu 11 

Za zmianą głosowało 13,  przeciw było 0, wstrzymało się od głosu 0, punkt został zmieniony. 

 

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie zmianę brzmienia punktu 12 

Za zmianą głosowało 13,  przeciw było 0, wstrzymało się od głosu 0, punkt został zmieniony. 

 

Następnie Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad 

sesji punktu 13  

„Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Szczytnie w 

sprawie podziału Powiatu Szczycieńskiego na okręgi wyborcze, określenia ich numerów, 

granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu w wyborach do rady powiatu.” 

Za wprowadzeniem punktu głosowało 13,  przeciw było 0, wstrzymało się od głosu 0, punkt 

został wprowadzony. 

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji punktu 

14  

„Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Gminie Wielbark na 

organizację Dożynek Powiatowych 2018„ 

Za wprowadzeniem punktu głosowało 13, przeciw było 0, wstrzymało się od głosu 0, punkt 

został wprowadzony. 

W związku z powyższym głosowaniem dotychczasowy punkt 13 stanie się punktem 15, punkt 

14 stanie się punktem 16, punkt 15 stanie się punktem 17 a punkt 16 stanie się punktem 18. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad z uwzględnieniem 

zmian: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

6. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2017 rok i absolutorium.  

a) Rozpatrzenie sprawozdania Wójta Gminy Jedwabno z wykonania budżetu za 

2017 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy.  

b) Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Wójta Gminy Jedwabno za 2017 rok. 

c) Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Olsztynie w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Jedwabno 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017 rok. 

d) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 rok. 

e) Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

dla Wójta Gminy Jedwabno za 2017 rok. 

f) Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Olsztynie w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Wójta Gminy Jedwabno. 

g) Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 

rok.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jedwabno na lata 2018- 2030 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Gminnym Programie Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Programie Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Jedwabno na rok 2018. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Jedwabno na lata 2018-2020 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych w 

miejscowości Nowe Borowe i ustalenia jej przebiegu 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych w 

miejscowości Lipniki i ustalenia jej przebiegu 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w 

Szczytnie w sprawie podziału Powiatu Szczycieńskiego na okręgi wyborcze, określenia 

ich numerów, granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu w wyborach do 

rady powiatu.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Gminie Wielbark na 

organizację Dożynek Powiatowych 2018.  

15. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Jedwabno w okresie między sesjami. 

16. Odpowiedzi na interpelacje. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono. 

 

Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 13, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 13 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

radny Dunajski – wniosek aby urząd gminy wystąpił do zarządców dróg na terenie Jedwabna, 

aby ograniczyli prędkość do 40.  

 niezbędne są również fotoradary minimum pięć na terenie naszej gminy, a w 

szczególności przy szkole 

  oznakowanie tablicami informacyjnymi, ze odbywa się pomiar prędkości, 

 

radna Licka – wniosek o przebudowę wyjazdu z ulicy Wielbarskiej na ulicę 1 Maja, jest duży 

ruch samochodów ciężarowych, jest tam bardzo niebezpiecznie. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 
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Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej o 

przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej w okresie między sesjami.  

Przedstawiony materiał przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad. 6a 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Wójtowi Gminy celem przedstawienia 

sprawozdania Wójta Gminy Jedwabno z wykonania budżetu za 2017 rok wraz z informacją o 

stanie mienia Gminy./ Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu/ 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Wioletcie Gil -  Skarbnik Gminy, która 

poinformowała, iz uchwalony przez Radę Gminy budżet na 2017 rok po zmianach, wg stanu 

na 31.12.2017 roku po stronie dochodów wynosił 20.579.363,61 zł w tym: 

dochody bieżące 18 595 902,83 zł    

dochody majątkowe 1 983 460,78 zł    

Wykonane dochody budżetowe za 2017 roku wyniosły 20.444.910,78 zł (99,3% planu), w 

tym: 

dochody bieżące 18 641 334,97 zł (100,2% planu)   

dochody majątkowe 1 803 575,81 zł (90,9% planu)   

Uchwalony przez Radę Gminy Jedwabno budżet na 2017 rok po zmianach, wg stanu na dzień 

31.12.2017 roku przewidywał wydatki w wysokości 23.037.477,26 zł i uwzględniał wydatki 

bieżące w wysokości 18.696.883,38 zł, oraz wydatki majątkowe na ten rok w wysokości 

4.340.593,88 zł.      

Zrealizowane w 2017 roku wydatki ogółem wyniosły 21.182.694,93 zł, czyli 91,9% planu, w 

tym wydatki bieżące – 17.339.199,39 zł (92,7% planu) i wydatki majątkowe – 3.843.495,54 

zł (88,5% planu). 

Budżet Gminy w 2017 roku zamknął się deficytem w wysokości 737.784,15 zł.   

W 2017 roku zostały spłacone raty kredytów w wysokości 570.000,00 zł.   

W 2017 roku zostały spłacone raty pożyczek w wysokości 60.000,00 zł.   

Z tytułu zaciągniętych kredytów spłacono odsetki w wysokości 193.562,68 zł.  

Z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek spłacono odsetki w wysokości 209.832,87 zł 

(kredyty – 199.587,89 zł, pożyczka WFOŚiGW – 10.244,98 zł).  

Według stanu na 31.12.2017 r. zadłużenie Gminy wynosi ogółem 8.336.723,95 zł.  
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Pani Przewodnicząca Rady poinformowała iż otwiera dyskusję nad sprawozdaniem Wójta 

Gminy Jedwabno z wykonania budżetu za 2017 rok wraz z informacją o stanie mienia 

Gminy. 

Pan Wójt poinformował, iż w budżecie było 75 pozycji inwestycyjnych, z których 62 pozycji 

zostały wykonane, w różnym stopniu. Uważa że to jest bardzo dobry wskaźnik. Większość z 

nich, to są fundusze sołeckie. W tym roku to się zmieni ze względu na to że weszły zmiany 

dotyczące kwalifikacji inwestycji. Inwestycją będą kwoty wyższe niż 10.000.00 złotych. 

Apeluje do sołtysów przy uchwalaniu funduszu na przyszły rok brać to pod uwagę. To ma 

wpływ na nasze wskaźniki. Te pozycji które nie były wykonane w poprzednim roku, realizują 

się w bieżącym. To świadczy o dużym wykonaniu zadań inwestycyjnych, które były 

wprowadzone do budżetu. Uważa, ze budżet został zrealizowany dobrze i sensownie. Przy 

przyjmowaniu budżetu w 2016 roku zadłużenie gminy na koniec 2017 roku miało być 

9.500.000,00 złotych, planowano że kwota będzie w rzeczywistości około 8.000,000,00 zł 

milionów. Aby móc zrealizować inwestycji musimy być elastyczni. W zasadzie budżet został 

wykonany w kwocie zadłużenia 8.3360.000.00 złotych. W trakcie roku pokazało się kilka 

projektów do których musieliśmy dokładać, to przebudowa drogi w Lipnikach i dwie 

inwestycji w Dzierzkach i Witowie. Te czynniki spowodowały o większym zadłużeniu. 

Dzięki temu udało się z Agencji Nieruchomości pozyskać milion złotych. Uważa że to jest 

dobry wynik. Staraliśmy się też żeby w budżecie na 2018 rok była większa kwota wolnych 

środków, która będzie nam potrzebna przy realizacji inwestycji  w Warchałach i Brajnikach. 

Stan finansów i zadłużenia jest pod kontrolą. Przy takiej polityce można dużo osiągnąć i 

zrealizować, wcale nie jest tak źle. Najważniejsze jest równowaga pomiędzy zadłużeniem i 

inwestycjami. Mogliśmy zmniejszyć dług, ale wtedy byśmy nic nie zrobili. Staramy się żeby 

nasza gmina się zmieniała, było więcej dróg, sieci wodociągowej, kanalizacyjnej i abyśmy 

mogli korzystać z szans jakie dają nam dotacje. W 2015 i 2016 roku nie mieliśmy tyle 

możliwości żeby korzystać z dotacji. W tej kadencji udało się zrobić szereg dróg, to tez jest 

Państwa Radnych zasługa. W naszej działalności samorządowej najbardziej staramy się nie 

stać w miejscu, a iść do przodu. 

 

Więcej uwag i zapytań nie wniesiono. Pani Przewodnicząca zamknęła dyskusję nad 

sprawozdaniem Wójta Gminy Jedwabno z wykonania budżetu za 2017 rok wraz z informacją 

o stanie mienia Gminy. 
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Ad 6b 

Pani Przewodnicząca Rady ponownie udzieliła głosu Pani Skarbnik celem przedstawienia 

sprawozdania finansowego Wójta Gminy Jedwabno za 2017 rok. Przedstawione 

sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała iż otwiera dyskusję nad sprawozdaniem 

finansowym Wójta Gminy Jedwabno. 

Uwag i zapytań nie wniesiono. Pani Przewodnicząca zamknęła dyskusję nad sprawozdaniem 

finansowym Wójta Gminy Jedwabno. 

 
Ad 6c 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę RIO.VIII-0120-239/18 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wydania opinii o przedłożonym 

przez Wójta Gminy Jedwabno sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017 rok. Do 

przedstawionej uchwały zapytań nie wniesiono, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad 6d 

Pani Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 rok.  

Pytań i uwag nie było. 

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 rok. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0, w 

związku z powyższym głosowaniem uchwała Nr XLII/271/18 została przyjęta 13 głosami 

/jednogłośnie/, uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 6e 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Adamowi Szewczyk Przewodniczącemu 

Komisji Rewizyjnej celem odczytania wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Wójta Gminy Jedwabno za 2017 rok. Komisja Rewizyjna wnioskuje o 

udzielanie absolutorium. Przedstawiony wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do wypowiedzi Pana Przewodniczącego Komisji uwag nie wniesiono. 
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Ad 6f 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę RIO.VIII-0120-336/18 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Jedwabno. Do 

przedstawionej uchwały zapytań nie wniesiono, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad 6g 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2017 rok. Uwag nie było. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0, w 

związku z powyższym głosowaniem uchwała Nr XLII/272/18 została przyjęta 13 głosami 

/jednogłośnie/, stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pani Przewodnicząca pogratulowała Wójtowi zdobycia jednogłośnego absolutorium.  

 

Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła 20 minutową przerwę  

Po przerwie - stan radnych 13,  

 

Ad 6 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 

2018- 2030. 

Pani Skarbnik poinformowała, iż materiały te były omawiane na wspólnym posiedzeniu 

komisji i tak zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach publicznych przy każdej 

zmianie uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2018 – 2030. 

Ogółem dochody 23.212.270,58 zł, w tym dochody majątkowe 3.193.335,42 zł, wydatki 

ogółem 25.463.009,08 zł, w tym wydatki majątkowe 5.654.641,52 zł. 

Deficyt budżetu gminy w wysokości 2.250.738,50 zł zostanie pokryty przychodami 

pochodzącymi z kredytów w wysokości 530.409,00 zł, wolnych środków 1.720.329,50 zł. 

Przychody budżetu w wysokości 2.990.738,50 zł, rozchody w wysokości 740.000,00 zł, 

(planowana spłata rat kredytów i pożyczek). 

Dokonano następujących zmian w wykazie przedsięwzięć: 
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1). zwiększono planowane do poniesienia środki w ramach zadania inwestycyjnego w 

wykazie przedsięwzięć ,,Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Waplewo'' w ramach 

PROW – o kwotę 201.337,98 zł, do kwoty 412.129,02 zł w 2018 roku, przy łącznych 

nakładach finansowych 432.129,02 zł. 

 

2). zwiększono planowane do poniesienia środki w ramach zadania inwestycyjnego w 

wykazie przedsięwzięć ,,Przebudowa drogi gminnej publicznej nr 194005N w miejscowości 

Kot''– o kwotę 446.303,52 zł, do kwoty 466.303,52 zł w 2018 roku, przy łącznych nakładach 

finansowych 471.303,52 zł.  

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

 

Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLII/273/18 została przyjęta jednogłośnie 13 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

  

Ad 7 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018 

Pani Skarbnik poinformowała, iż wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

Wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

1). w ramach zakwalifikowania się wniosku do „Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej 

Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019” wprowadzono po dochodach dofinansowanie 

do zadania inwestycyjnego ,,Przebudowa drogi gminnej publicznej nr 194005N w 

miejscowości Kot'' w wysokości 228.488,00 zł (rozdz. 60016  w § 6330), 

2). wprowadzono po stronie dochodów wpływ środków w wysokości 43.900,00 zł ze 

sprzedaży pozwolenia na budowę dla ZGK sp. z o.o. (rozdz. 75814 w § 0940), 

3). wprowadzono po stronie dochodów wpływ środków ze zwrotu podatku VAT (nadwyżka 

podatku naliczonego nad należnym z bieżącej deklaracja VAT) w wysokości 65.000,00 zł 

(rozdz. 75814 w § 0940), 

4). wprowadzono dochody z dofinansowania zadania inwestycyjnego „Budowa świetlicy 

wiejskiej w miejscowości Waplewo” w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na 
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lata 2014-2020 dla Działania ,,Wsparcie dla rozwoju lokalnego w ramach inicjatywy 

LEADER w wysokości 134.126,00 zł (rozdz. 92109  w § 6257). 

Łącznie dochody po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 471.514,00 zł. 

 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 

1). w związku z otwarciem ofert cenowych dotyczących realizacji zadania inwestycyjnego 

„Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Waplewo” zwiększono po stronie wydatków 

zaplanowane do poniesienia środki o kwotę 201.337,98 zł (rozdz. 92109  w § 6059) , 

jednocześnie zmniejszono środki na poniższe zadania: 

- kwota 4.029,51 zł – wycena nieruchomości (rozdz. 70005 § 4300), 

- kwota 2.984,46 – opłata za zajęcie pasa drogowego (rozdz. 60016 § 4430), 

- kwota 800,00 zł – budowa pomostu rekreacyjnego w miejscowości Małszewo (rozdz. 63095 

§ 6050), 

- kwota 2.000,00 zł – dzierżawa przytuliska (rozdz. 01095 § 4430), 

- kwota 12.000,00 zł – Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa (rozdz. 80101 § 4240),   

- kwota 1.498,01 zł – odsetki od zwrotu dotacji do Urzędu Wojewódzkiego dotyczącej ŚDS 

Jedwabno – Helper (rozdz. 85203 § 4560), 

- i rozdysponowano kwotę 43.900,00 zł – ze zwiększenia po stronie dochodów środków ze 

sprzedaż pozwolenia na budowę dla ZGK w Jedwabnie, i kwotę 134.126,00 zł – ze 

zwiększenia po stronie dochodów środków z dofinansowania powyższej inwestycji.  

 

2). zgodnie z wnioskiem zwiększono środki na zakup usług pozostałych w gospodarce 

ściekowej o kwotę 9.900,00 zł (rozdz. 90001 § 4300) z uwagi na problemy techniczne 

związane z przesyłem ścieków sanitarnych pomiędzy miejscowościami Lipniki i Jedwabno, 

powyższe środki przesunięto z pozostałej działalności przy Urzędzie Gminy (rozdz. 75095) – 

kwota 4.900,00 zł z materiałów i wyposażenia, kwota 5.000,00 zł z zakupu usług pozostałych, 

 

3). zgodnie z wnioskiem zwiększono środki na dopłaty do wody i ścieków dla ZGK sp. z o.o. 

- kwota 15.000,00 zł na dopłaty do wody (rozdz. 40002 § 4300), kwota 50.000,00 zł (rozdz. 

90001 § 4300), powyższe środki zabezpieczono ze zwiększenia dochodów z tytułu zwrotu 

podatku VAT, 
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4). w związku z otwarciem ofert cenowych dotyczących realizacji zadania inwestycyjnego 

,,Przebudowa drogi gminnej publicznej nr 194005N w miejscowości Kot'' zwiększono po 

stronie wydatków zaplanowane do poniesienia środki o kwotę 446.303,52 zł (rozdz. 60016  w 

§ 6050) , jednocześnie zmniejszono środki na poniższe zadania: 

- kwota 6.970.49 zł – wycena nieruchomości (rozdz. 70005 § 4300), 

- oraz rozdysponowano wolne środki z roku 2017 w wysokości 210.845,03 zł, 

- i rozdysponowano kwotę 228.488,00 zł z tytułu zwiększenia dochodów z 

dofinansowania powyższej inwestycji. 

 

5). zgodnie z wnioskiem dokonano przesunięć środków w kwocie 15.780,00 zł, z § 6057 do § 

6059 w ramach inwestycji ,,Przebudowa drogi gminnej wewnętrznej na działce nr 110 w 

miejscowości Witowo'' z uwagi na kwalifikowalność projektu, 

 

6).  zgodnie z wnioskiem dokonano przesunięć środków w rozdziale obiekty sportowe, 

zmniejszono o kwotę 1.500,00 zł środki na zakup materiałów i wyposażenia, jednocześnie 

zwiększono o kwotę 1.500,00 zł środki na zakup usług pozostałych, 

 

7). zgodnie ze złożonym wnioskiem zmieniono nazwę zadania inwestycyjnego: było: ,,Zakup 

sprzętu sieciowego i modernizacja sieci teleinformatycznej w budynku Urzędu Gminy'', jest: 

,,Zakup i wdrożenie oprogramowania, zakup sprzętu sieciowego, modernizacja sieci 

teleinformatycznej w budynku Urzędu Gminy – Cyfrowy Urząd', 

8). zgodnie ze złożonym wnioskiem zmieniono nazwę zadania inwestycyjnego: było: ,,Zakup 

lekkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego dla OSP Jedwabno'', jest: ,Zakup średniego 

samochodu ratowniczo – gaśniczego dla OSP Jedwabno'', 

 

9). zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Lipniki dokonano następujących zmian w 

wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 

- zmniejszono wydatki na zadanie ,,Elementy oświetlenia ulicznego'', zakup materiałów o 

kwotę 1.219,61 zł (w rozdz. 90015 § 4210), jednocześnie wprowadzono paragraf zakup 

materiałów w wysokości 1.219,61 zł w zadaniu ,,Zagospodarowanie działki gminnej'' (w 

rozdz. 90095 § 4210). 
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10). zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Rekownica dokonano następujących zmian w 

wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 

- zmniejszono wydatki na zadanie ,Zagospodarowanie działki gminnej'' (w rozdz. 90095 § 

6050) o kwotę 8.500,00 zł jednocześnie wprowadzono paragraf zakup materiałów  w 

wysokości 8.500,00 zł w zadaniu ,,,Elementy oświetlenia ulicznego'', 

 

11). zgodnie z wnioskiem zwiększono wydatki w rozdz. 85154 (przeciwdziałanie 

alkoholizmowi) w § 4210 (zakup materiałów i wyposażenia) o kwotę 2.135,84 zł, w § 4170 

(wynagrodzenia bezosobowe) o kwotę 10.000,00 zł,  i w § 2360 (dotacje celowe z budżetu ...) 

o kwotę 8.000,00 zł, oraz wprowadzono zadanie inwestycyjne ,,Zakup sprzętu sportowego'' w 

wysokości 10.000,00 zł zgodnie z wnioskiem GKRPA (powyższe wynika z wykonania 

dochodów z tytułu koncesji w 2017 roku, oraz poniesionych wydatków w 2017 roku) – środki 

pochodzą z rozdysponowania wolnych środków, 

 

12). zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik GOPS dokonano zmiany w wydatkach 

(zwiększenia i zmniejszenia w ramach budżetu GOPS) - kopia wniosku w załączeniu – 1 

sztuka, 

 

13).  zgodnie z wnioskiem Pana Dyrektora ZS dokonano zmiany w wydatkach (zwiększenia i 

zmniejszenia w ramach budżetu ZS) oraz zwiększono wydatki o kwotę 3.000,00 zł na zakup 

pomocy dydaktycznych w ramach środków przeniesionych z budżetu UG do ZS jako wkład 

własny do dotacji Narodowy Program rozwoju Czytelnictwa - kopia wniosku w załączeniu – 

2 sztuki, 

Łącznie wydatki  po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 712.494,87 zł. 

 

Różnica między zwiększeniem dochodów o kwotę 471.514,00 zł, a zwiększeniem wydatków 

o kwotę 712.494,87 zł wynosi 240.980,87 zł. Powyższe wynika z rozdysponowania wolnych 

środków (wynika z bilansu organu za 2017 rok). 

Uwag i zapytań nie wniesiono. 

Komisja Finansowo - Gospodarcza wydała pozytywna opinię odnośnie proponowanych 

zmian do budżetu – opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  
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Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLII/274/18 została przyjęta jednogłośnie 13 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 9 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Agnieszce Skwiot Kierownikowi 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej celem omówienia projektu uchwały w sprawie 

zmiany w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Programie Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Jedwabno na rok 2018. 

Do wypowiedzi Pani Kierownik uwag nie wniesiono.  

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLII/275/18 została przyjęta jednogłośnie 13 głosami, uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 10 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Agnieszce Skwiot Kierownikowi 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej celem omówienia projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Jedwabno na lata 2018-2020 

Do wypowiedzi Pani Kierownik uwag nie wniesiono.  

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLII/276/18 została przyjęta jednogłośnie 13 głosami, uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 11 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych w miejscowości Nowe 

Borowe i ustalenia jej przebiegu 
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Pan Wójt poinformował, iż jest to droga przejęta od Nadleśnictwa Jedwabno. Aby 

wnioskować o dofinansowanie z tak zw. „Schetynówek” droga musi mieć kategorię drogi 

publicznej, posiadać swój nadany numer.. Zarówno droga w Lipnikach jak i Nowym 

Borowym procedura jest taka sama. Pierwszym krokiem było uzyskanie opinii powiatu. Cała 

dokumentacje odeślemy do Urzędu Marszałkowskiego żeby nadał numer. Co do prac droga w 

Nowym Borowym ma już gotowy projekt budowy. Ze względu na to że droga w Lipnikach 

dopiero została przyjęta pod koniec marca w chwili obecnej trwają procedury projektowe. Do 

15 września składają się wnioski na przebudowę dróg powiatowych. Jeżeli nie wyrobimy się 

z drogą w Lipnikach złożymy o dofinansowania remontu drogi w Nowym Borowym. 

Pierwszeństwo mają Lipniki ze względu na to że ta droga da nam większą ilość punktów na to 

żeby dostać dotację. Ta droga jest więcej oddalona od drogi krajowej co daje większe szanse 

finansowania. 

Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodniczca poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLII/277/18 została przyjęta jednogłośnie 13 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 12 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych w miejscowości Lipniki i 

ustalenia jej przebiegu. 

Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodniczca poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLII/278/18 została przyjęta jednogłośnie 13 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 13 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Sekretarz celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Szczytnie w sprawie 

podziału Powiatu Szczycieńskiego na okręgi wyborcze, określenia ich numerów, granic oraz 

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu w wyborach do rady powiatu.  
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Pani Sekretarz poinformowała, iż dniu 21 czerwca 2018 roku Starosta  Szczycieński zwrócił 

się z prosbą do Rady Gminy Jedwabno o zaopiniowanie projektu uchwały  Rady Powiatu w 

Szczytnie w sprawie podziału Powiatu Szczycieńskiego na okręgi wyborcze, określenia ich 

numerów, granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu w wyborach do rady 

powiatu. 

Okręg wyborczy nr 5 ma obejmować Gminę Wielbark i Gminę Jedwabno. W naszym 

przypadku nic sie nie zmienia nadal wspólnie z Wielbarkiem mamy 3 radnych.  

Do wypowiedzi Pani Sekretarz uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLII/279/18 została przyjęta jednogłośnie 13 głosami, uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 14 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Gminie Wielbark na organizację Dożynek 

Powiatowych 2018.  

Do wypowiedzi Pana Wójt uwag nie wniesiono.  

Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodniczca poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLII/280/18 została przyjęta jednogłośnie 13 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 15 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta Gminy Jedwabno o przedstawienie 

sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. Przedstawiony materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 16 

Odpowiedzi na interpelacje: 

Pan Wójt – wszystkie interpelacje zostały zapisane wystosujemy pisma,  
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Ad 17 

Sprawy różne. 

Radny Janowski – postawienie w Nartach słupki ze znakami zakaz parkowania, 

 przycięcie gałęzi na ulicy Rumiankowej. 

Pan Wójt – skorzystał z tego ze są sołtysi – wody Polskie w terminie 6 miesięcy miały 

zatwierdzić taryfy wody i ścieków dla naszej Gminy. Cena wody jest ustalona na 3 lata.  

Tam gdzie nie ma kanalizacji mieszkańcy zamawiając usługę wywozu nie płacą 

dodatkowo, jak tego żądają przedsiębiorcy, bo gmina dopłaca.  

 

Członkowie Zespołu Pieśni i Tańca Jedwabno, podziękowali Państwu Radnym za wsparcie 

finansowe z którego zakupiono nowy akordeon. 

 

Sołtys sołectwa Lipniki – zaprosiła na festyn do Lipnik 07.07.2018r. 

Dyrektor GOK – zaprasza w piątek do  Dłużka na rozpoczęcie lata od godziny 18:30, oraz w 

sobotę na zawody pływackie.  

 

Radna Licka – składa wniosek o postawienie znaku „Uwaga Dzieci” na skrzyżowaniu ulicy 

Warmińskiej z Mazurską. 

 - czy studnie które znajdują się w Jedwabnie są zabezpieczone na tyle, że nie dostaje się tam 

deszczówka czy ścieki? 

 

Ad 18 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XLII Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 900 do godz. 1150. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    

Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 


